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PROTOKÓŁ 0012.10.5.2019 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 6 maja 2019 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 8.00– 8.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Mirosław 
Kolb-  usprawiedliwieni. 
 
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2018 

rok – absolutorium 

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Prezydentowi Miasta absolutorium  

4. Pismo Wojewody Śląskiego 

5. Wolne głosy i wnioski 

6. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad.3 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2018 rok 

– absolutorium 

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Prezydentowi Miasta absolutorium  
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Dariusz Holesz 
 - Proszę Państwa przedstawię po krótce wykonanie budżetu miasta za 2018 rok. 
Wykonanie dochodów ogółem to 452 mln. zł przy planie początkowym 431 mln. zł 
i planie po zmianach 449 mln. zł. Prawie 100 mln. zł są to zadania powiatowe. 
Największy udział w dochodach to dochody bieżące 444 mln. zł po wykonaniu.  
Z dochodów bieżących największy udział jest z podatku dochodowego od osób 
fizycznych (PIT) – 114 mln. zł, udział we wpływach z podatku dochodowego od 
osób prawnych (CIT) – 2 mln. 830 tys. zł. Plan pierwotny wynosił 4 mln. zł. Podatek 
od nieruchomości – 52 mln zł, opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
- 14 mln 818 tys. zł, opłata za korzystanie ze środowiska  -  5 mln. 700 tys. zł, 
opłata eksploatacyjna plan pierwotny  - 5 mln. 600 tys. zł, wykonanie – 5 mln 310 
tys. zł, opłata za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – plan pierwotny  
1 mln. 850 tys. zł, wykonanie – 1 mln. 818 tys. zł, podatek od czynności 
cywilnoprawnych  - plan pierwotny 1 mln. 850 tys. zł, wykonanie 4 mln 947 tys. 
zł, opłata za korzystanie z wychowania przedszkolnego i za korzystanie z 
wyżywienia – wykonanie 2 mln 541 tys. zł. Dochody z najmu i dzierżawy 
składników majątkowych  - wykonanie 9 mln. 567 tys. zł. Wpływy z opłat za trwały 
zarząd, użytkowanie, służebności i użytkowanie wieczyste nieruchomości  - 
wykonanie  1 mln. 667 tys. zł, wpływy z tytułu usług na rzecz Wspólnot 
Mieszkaniowych  - 928 tys. zł, dochody jednostek samorządu terytorialnego 
związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej – 1 mln. 328 tys. zł. 
Otrzymaliśmy łącznie 102 mln. zł subwencji. Subwencja oświatowa to 97 mln. zł. 
Różnego rodzaju dotacje to kwota 96 mln. 627 tys. zł. Jeżeli chodzi o dochody 
majątkowe osiągnięto 8 mln 209 tys. zł. Wydatki wykonano w kwocie 457 mln 158 
tys. zł, a wydatki majątkowe w kwocie 49 mln. 769 tys. zł. z tego wieloletnie 
przedsięwzięcia  to 41 mln. 567 tys. zł. Wynik finansowy zamknął się deficytem  
4 mln 753 tys. zł. Bardzo ważnym elementem sprawozdania z budżetu miasta jest 
bilans jednostki.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Proszę powiedzieć jak zostały zrealizowane zmiany składane do projektu budżetu 
miasta na 2018 rok? 
 
Anna Hetman 
 - Przygotujemy odpowiedź.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak wyglądał stan finansów po zakończeniu kadencji poprzedniego Prezydenta 
Miasta? 
 
Anna Hetman 
  - Na zakończenie 2014 roku podpisana była umowa z bankiem na wydanie 
obligacji w kwocie 30 mln. zł. Część czynności podjął poprzedni Prezydent Miasta, 
a ja kończyłam.  
 
Dariusz Holesz 
 - Czynności, które zostały podjęte po to, żeby zaciągnąć zobowiązania w postaci 
obligacji rozpoczęte były przez poprzedniego Prezydenta Miasta. Można 
powiedzieć, że wówczas zadłużenie miasta wynosiło 30 mln. zł. Od przyszłego roku 
będziemy spłacać obligacje.  
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Andrzej Matusiak 
 - Proszę przygotować wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium za 
2014 rok. 
 

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Prezydentowi Miasta absolutorium  

 
Przewodniczący zapoznał Komisję z wnioskiem o udzielenie absolutorium 
Prezydentowi Miasta za 2018 rok.  

Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała wniosek głosami: za – 2, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 2. 

Ad. 4 

Pismo Wojewody Śląskiego 

Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji z treścią pisma.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak zaproponował, aby na kolejne 
posiedzenie Komisji zaprosić zainteresowaną, w celu udzielenia wyjaśnień.  

Ad.5 

Wolne głosy i wnioski 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 

posiedzenie.  

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Rewizyjnej 
         ANDRZEJ MATUSIAK  


